

錦田公立蒙養學校通告 No: 039E/2021

敬啟者：

本校為了發揮學生無限創意及提升自主學習能力，蒙養電視台現開放給學生播放短片(網上短片平台)，歡迎貴子弟自訂主題自拍短片，如獲選取教師將分階段在「蒙養電視台」播放，展示同學們的優秀成果。

短片題材不限，例如：生活百科、專題探討、好書推介、故事扮演、才藝表演、疫情打氣、自學分享、烹飪、景點介紹等。歡迎親子共同參與，完成作品後請經 Google Classroom (下方的 QR code) 上載，作品經校方篩選後，有機會上載到學校網頁，讓本校師生欣賞 貴子弟的影片！

短片要求如下：

- 片長：2 - 5 分鐘內
- 檔案大小：100MB 內
- 上載影片網址：[shorturl.at/nsEHT](http://shorturl.at/nsEHT)
- 登入電郵：手冊 P. 67(Google Classroom)
- 短片題材不限，但畫面、對白或配樂不可包含不雅、影射別人或引起觀眾不安的內容。
- 請先提醒 貴子弟，因作品會公開給別人欣賞，所以有機會會受到稱讚，學習欣賞別人的優點；也有機會收到批評，學習求改進。



短片會分階段收集，第一階段的截止日期為 11 月 3 日(星期三)；歡迎家長可利用空餘時間，跟 貴子弟一起在「蒙養電視台」製作短片！

如有任何查詢，請致電 2476 2414 與鍾瑋文老師聯絡。

此致  
貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年九月二十九日

(此通告不設回條部分)

Kam Tin Mung Yeung Public School  
Notice (No : 039E/2021 )

29.09.2021

Dear Parents/Guardians,

In order to enhance students' creativity and self-learning ability, Mung Yeung Campus TV Station allows students to broadcast some short videos (Online Short Film Platform). Your child is welcome to customize themed self-portrait short videos. If the video is selected, Teachers will broadcast on "Mung Yeung Campus TV Station" in order to show the students' excellent performance.

The theme of the short film is not limited, such as life encyclopedia, topic discussion, good book promotion, story play, talent show, epidemic encouragement, self-study sharing, cooking, introduction to scenic spots, etc. Parents and children are welcome to participate together. After completing the work, please upload it through the Google Classroom (the QR code below). After the work is screened by the school, you will have the opportunity to upload it to the school website, so that teachers and students of our school can enjoy the videos!

Requirements of the short film are as follows :

- Duration : Within 2 – 5 mins
- File size : Within 100MB
- Upload to the website : [shorturl.at/nsEHT](http://shorturl.at/nsEHT)
- Login Email : Refer to student handbook P.67 (Google Classroom)
- The theme of the short film is not limited, but the screen, dialogue or soundtrack must not contain indecent, insinuating or disturbing content to the audience.
- Please remind your child that because the work will be open to others to appreciate, there is a chance to be praised and learn to appreciate the advantages of others; There is also a chance to receive criticism and learn to improve.



The short videos will be collected in stages. The deadline for the first stage is November 3 (Wed). Parents are welcome to use their spare time to make short videos with your child on "Mung Yeung Campus TV Station"

If you have any enquiries, please contact Mr Chung Cheuk Man at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung  
Principal

(This notice does not include the reply slip part)